
Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en 

Sport over de inzet van professionele tolken 

 

1. Bent u bekend met het onderzoek van Nivel dat op verzoek van de KNMG is uitgevoerd 

naar de inzet van professionele tolken?
1
 

2. Wat is uw reactie op de uitkomst van het onderzoek dat artsen drie keer vaker behoefte 

hebben aan de inzet van professionele tolken dan nu mogelijk is? 

3. Deelt u mijn zorgen dat als bij 16% van de patiënten een professionele tolk noodzakelijk 

is en deze maar bij 5% kan worden ingezet, dat een negatief effect op de zorg heeft?  

4. Wat is uw reactie op de bevinding dat de beperkte inzet van professionele tolken een 

negatief effect heeft op de zorg en dat het leidt tot extra zorggebruik? 

5. Bent u nu wel bereid de beschikbaarheid van professionele tolken in de zorg te verruimen 

door de inzet van tolken breder toe te staan dan alleen voor slachtoffers van 

mensenhandel, asielzoekers in opvangcentra en vrouwen in de maatschappelijke opvang? 

6. Bent u bereid de aanbeveling van het Nivel dat de tolkenvoorziening toegankelijker moet 

worden door ruimere vergoedingsmogelijkheden op te volgen? Zo nee, welke maatregelen 

bent u wel bereid te nemen om goede zorg aan anderstalige patiënten te garanderen?  

 

Den Haag, 16 juni 2016 

 

                                                 
1
 http://www.knmg.nl/Nieuws/Overzicht-nieuws/Nieuwsbericht/154224/Voor-goede-zorg-is-ruimere-inzet-

professionele-tolken-nodig.htm 


